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Inzake het voorstel om de gymzaal in Wolfheze niet te renoveren de volgende vragen:

 
1. Wat betekent dit voor het gebruik van de gymzaal? Per wanneer is deze niet meer geschikt voor 

gebruik? 
Het gebouw verliest dan de sportfunctie. Momenteel vinden er gesprekken plaats met Pro Persona om 
de sportvoorziening die Pro Persona op haar terrein heeft, hiervoor in te zetten.

2. Wat gaat er met het gebouw gebeuren na sluiting?
Het wordt nog nader onderzocht of het gebouw nog functioneel kan worden ingezet binnen het 
kernareaal. Is dat niet het geval dan wordt het gebouw afgestoten.

3. Wat is de reden dat er onlangs toch vernieuwingen en aanpassingen zijn gedaan aan de gymzaal 
terwijl deze kennelijk afgeschreven wordt?

Op het nodige preventief en correctief onderhoud na, zijn er onlangs geen grote vernieuwingen 
geweest. 

4. Wat zijn de kosten die gemaakt moeten worden om de gymzaal  toch weer bruikbaar te maken 
voor school en dorp?

Zie vraag 7 van D66

5. Wat zijn de kosten om kinderen jaar in jaar uit te vervoeren naar een andere locatie om gymles te 
kunnen volgen, wanneer blijkt dat Pro Persona geen ruimte beschikbaar heeft?

Deze kosten zijn jaarlijks ca € 10.000.


